










الاحاطة بالاخطار

السادة  /  شركه الصالحيه العقاريه   ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية عادية المقدم ، نفيدكم علما بأنه قد تمت الاحاطة بالموعد
في  / 2025/04/17

و تفضلو بقبول خالص التحية

مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع

تاريخ الطباعة : 2025/03/17 رقم الصفحة : 1



الاحاطة بالاخطار

السادة  /  شركه الصالحيه العقاريه   ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية غير عادية المقدم ، نفيدكم علما بأنه قد تمت الاحاطة
بالموعد في  / 2025/04/17

و تفضلو بقبول خالص التحية

مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع

تاريخ الطباعة : 2025/03/19 رقم الصفحة : 1



 

 ( 2027-2025نبذة عن المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة الصالحية العقارية للدورة )

About the candidates for membership Salhia Board of Directors for the term (2025-2027) 

 صفة المرشح  الاسم  م
Nomination 

type 
Name No. 

 Non-Executive Ghazi Fahad Alnafisi 1 تنفيذيغير  غازي فهد النفيسي 1

وهؤ    1974عضوووؤ س فووور ة  لوووحية العووويل مة الشأيهاة س ع م ووو   ي ة  عي  

سو    الو وموحا   هو وو فووووووة  ة وهوؤ   عوهود   Chelsea College for)حووي وووووول 

Aeronautical Engineering - London)    1965ة  اؤممؤ    – حا وويممووي ،

 وا غل حيلميً هئيفة الهج ة الت فمعاة  يل حية.

  1979اتحأس السووم غ زي ا ال فمسوو  سجهر ةةاهح ا  ية الف يةل  يل ؤاذ س ع عي  

وحتد  يهاخه، يمي هؤ عضووؤ س فوور ة  لووحية المجمؤعة الةتحولمة المسووتأهة  

ميئ  هئمر سجهر  ، حمث ا وووغل ةم ي س عووو  1975والت    فوووسوووذ ة  عي  

الإةاهح، وق   ؤلد السوم غ زي ا ال فمسو  س عو  الحئمر الت فمعا ل وحية الشي ومة  

 .2017الشأيهاة ة  الشي  

لومهذ بةحا ه الشمل ة  الش ا  س  ال وحييو وه  لوحية سجمؤعة ال اة التجيهاة  

، وة  الفتحح سوي 1994والت  اتؤلد س عوووو  مويئو  هئمر سجهر ةةاه  وي س وع عوي  

 ؤلد س عووووو  هئمر سجهر الإةاهح ة  لووووحيوة   1996و    1986 م  عويس   

الم ت ب   الافوتمميهاو الخهمجمة  يلة حا ، وس عو  هئمر سجهر الإةاهح والشضوؤ

و   1971ة  لووحية الافووتمميهاو الؤ  مة  يل ؤاذ، يمي يي  ة  الفتحح  م  عيس   

(، ويي  KNPCعضوؤا ة  سجهر ةةاهح لوحية الةتحوا الؤ  مة ال ؤاتمة    1976

ق   ؤل  ع ح س ي ووو  ة  ال وووحية ال ؤاتمة لت وا  ال يئحاو  يلؤقؤة سي  م  عي  

 .1976حتد عي   1967

Mr. Ghazi Alnafisi is a founding member  of Salhia Real Estate 

Company since its incorporation back in  1974.  He is a holder of an 

Aviation Engineering Diploma  from (Chelsea College for Aeronautical 

Engineering   –  London) Britain, June 1965,  he is also the chairman  of 

the Board Executive Committee.  

Mr. Ghazi Alnafisi has chaired  the Board of Directors of the Kuwait 

Hotel Owners Association  from 1979 to date. He is a founding member 

of  the Petroleum Independent Group, founded in 1975, where he holds  

the position of deputy chairman.  

In 2017, Mr. Ghazi Alnafisi  was appointed as CEO of Assima Real 

Estate Company. His  experience includes working in many companies, 

including Azzad Trading Group  Company, where he has held the 

position of Chairman since  1994,   In addition to that he has held the 

post  of Chairman of Gulf Investment Company   –  Bahrain, and 

Chairman and  Managing Director of National Investments Company   –  

Kuwait, from 1986 to  1996,  Mr. Ghazi Alnafisi was a member of the 

Board  of Directors of Kuwait National Petroleum Company (KNPC) 

from 1971  to 1976. He has also held several key positions in  Kuwait 

Aviation Fueling Company from 1967 to 1976 . 

 Non-Executive Faisal Abdulmohsen Al-Khatrash 2 غير تنفيذي عبدالمحسن الخترشفيصل   2

ميئ  هئمر سجهر ةةاهح لوحية العويل مة الشأيهاة س ع عي  السوم غ ةمعول الختح   

، حمث عمل 1967عهد   يلؤهاؤس الشهؤ  الشسووو حاة عي  ، وهؤ حي ووول  1981

، واتؤلد حيلمي س عوو  ميئ  هئمر  1974ضووي  ي ة  الجما ال ؤات  حتد الشي   

 .2003سجهر ةةاهح لحية المستممح ال ول  س ع عي  

لوومهذ بةحا ه  ؤل  س ي وو  ة  ع ح س فووسوويو ةابل ال ؤاذ س  ي ميئ  هئمر  

سووي  م  عوويس    ال ؤات   التمؤاوول  ةةاهح  مووذ  ، يمووي  ؤل   1993و  1982سجهر 

س عووو  الشضوووؤ الم ت ب  يل وووحية ال ؤاتمة لهتجيهح والمأيولاو والافوووتمميهاو  

 .1982و  1974الخيهجمة سي  م  عيس  

Deputy Chairman of Salhia Real Estate  Company since 1981, Mr. 

Faisal  Al-Khatrash holds a Bachelor of Military Sciences which he  

acquired in 1967. He worked as an officer in the  Kuwait Army until 

1974. He held the position of Vice  Chairman of the International 

Investor Company since 2003.  

His experience  includes key positions in several corporations in 

Kuwait, including being  the Vice Chairman of Kuwait Finance House 

from 1982 to  1993,  In addition to that, he held the position  of Managing 

Director of Kuwait Foreign Trading, Contracting and Investment  

Company from 1974 to 1982 . 

 Non-Executive Anwar Abdulaziz Al-Usaimi 3 غير تنفيذي أنور عبدالعزيز العصيمي 3

امضو  السوم  أمؤه الشعومم  ةلد سجهر ةةاهح لوحية العويل مة الشأيهاة س ع الشي   

، يمي 2022ةلد    1997، و ؤلد س عوو  الحئمر الت فمعا له ووحية س ع عي  1981

الهج ة الت فمعاة ةضويةة   وعضوؤاة  ا وغل حيلميً عضوؤاة لج ة التحلوم يو والم ية و

  يل حية.  ةلد عضؤاة لج ة ةةاهح المخي ح والت قمق ال ابه 

الؤلاايو  حعوووول السووووم غ أمؤه الشعوووومم  عهد   يلؤهاؤس الشهؤ  الإةاهاة س  

ارسحا مووة   ، 1976( ة  عووي   Emporia Kansas State Collegeالمت وو ح 

ولو اوه بةحح وافووووشوة ة  المجويلاو المعووووحةموة والمويلموة والإةاهاوة ةابول ال ؤاوذ  

وبيهج ي، حمث ا غل حيلمي س ع  هئمر سجهر ةةاهح لحية الشي مة الشأيهاة،  

ا  آ    وعضووووؤاة سجهر ةةاهح لووووحيت  ه اة الأي ضووووة  ألميممي( ولووووحية ي 

   حا يممي(  

يمي لوووغل عضوووؤاة سجهر الإةاهح ة  لوووحييو و  ؤك ةابل ال ؤاذ س  ي الة    

والشضوووؤ    التجيها ولوووحية المسوووتممح ال ول ، ويي  ميئةي لحئمر سجهر الإةاهح

ال ووووحيوة مويئةويً لحئمر سجهر الإةاهح ة   اله ل ح الشأويهاوة و  ةة  لووووحيو  الم تو ب

 للإمميء الشأيها.ال ؤاتمة الهة يممة  

Mr.  Anwar  Al-Usaimi joined the Board of Directors of Salhia Real  

Estate Company in 1981 where he held the position of  CEO of the 

company from 1997 to 2022, he is currently a member of the company ’s 

Nominations and  Remunerations Committee and the Board Executive 

Committee.  

Mr.  Anwar Al-Usaimi holds a Bachelor of Administrative Sciences 

degree from the  USA (Emporia Kansas State College) that he attained 

in 1976  ,and has extensive experience in the banking, financial and 

administration sectors inside and outside of Kuwait.  

He currently holds the  position of Chairman of Assima Real Estate 

Company and is  a member of the Board of Directors of Haddia Holding  

GmbH (Germany) and KPI Company (UK).  

Furthermore, he is a  member of the Board of Directors of several 

companies and  banks in Kuwait, including the Commercial Bank of 

Kuwait, the  International Investor Company, and he was the Deputy 

Chairman and  Managing Director of Pearl of Kuwait Real Estate 

Company and  Vice Chairman of the Board of Directors in the Kuwait 

Lebanese Real Estate Development Company. 



 

 Executive Abdulaziz Ghazi Alnafisi 4 تنفيذي  عبدالعزيز غازي النفيسي 4

عة الش ا  ال فمسو  ةلد سجهر ةةاهح لوحية العويل مة الشأيهاة س ع    غامضو  السوم 

ا ووووغول حويلمويً  ، و، واتؤلد حويلموي س عوووو  الحئمر الت فموعا له ووووحيوة2005الشوي   

 . يل حية  الهج ة الت فمعاة  عضؤاة

السووم غ عة الش ا  ال فمسوو  حي وول عهد ةهجة الميجسووتمح ة  ةةاهح ارعميا س  

، يموي أموه  2002( ة  عوي   City University - Londonالممه وة المت و ح  

س  الؤلاايو المت  ح  ولوونؤ  لووحل أوفوو مة    حي وول عهد   يلؤهاؤس الم يفووةة

 . 1997( ة  عي  Northeastern University - Boston, MAارسحا مة  

وا ووغل حيلمي س عوو  هئمر سجهر الإةاهح ة  ال ووحية ال ؤاتمة لعوو يعة سؤاة  

وميئ     هئمر سجهر الإةاهح ة  لوحية الشي ومة الشأيهاة، التغهمف وس عو  ميئ   

يمي أمه عضوؤ    هئمر سجهر الإةاهح ة  لوحية العويل مة الشيلممة لمحاي  التحةمه، 

لووووحيووة   ةو   سو فوووور  ةةاهح   ,Crossbridge Capital Limitedسوجوهور 

London, UK .)  

Mr. Abdulaziz Alnafisi joined the  Board of Directors of Salhia Real 

Estate Company in 2006  .He currently holds the position of CEO of the 

company  and  ,where he is currently a member of the Board Executive  

Committee.   

Mr. Abdulaziz Alnafisi holds a master’s degree in business 

administration from the United Kingdom (City University   –  London) 

which  he acquired in 2002. He received his bachelor’s in accounting 

and international Relations from the USA (Northeastern University   – 

Boston ,MA) in 1997.  

He is the Chairman of Kuwait Packing  Materials Manufacturing 

Company and the Deputy Chairman of the Assima  Real Estate 

Company as well as the Vice Chairman of  Salhia International 

Entertainment Centers. Furthermore, he is a co-founding  partner and 

Board Member in Cross Bridge Capital Limited (London ,UK  .  

 Non-Executive Yousef Essa Al-Othman 5 غير تنفيذي يوسف عيسى العثمان 5

اؤفوف الشممي  ةلد سجهر ةةاهح لوحية العويل مة الشأيهاة ة  الشي     غامضو  السوم 

، وا ووووغول حويلمويً هئويفوووووة لج وة ةةاهح المخوي ح والتو قمق الو ابه  ولج وة  1992

 التحلم يو والم ية و  يل حية.

السوم غ اؤفوف الشممي  حي ول عهد   يلؤهاؤس ةةاهح ارعميا س  جيسشة ال ؤاذ  

، وا مل الش ا  س  ال  يةاو وال وهاو الشهممة والم  مة ة  سجيا  1975ة  الشي   

 .الإةاهح س  س فسيو ةابل ال ؤاذ وبيهج ي

الةسوتي   وا وغل حيلمي س عو  هئمر سجهر الإةاهح والحئمر الت فمعا ة  لوحيت  

المت  ح الشأيهاة والمحه الأي ضوووة، يمي أمه الم اح الشي  ل وووحية الشممي  وال اسل  

لهتجيهح الشيسة والمأيولاو والم اح الشي  لم فووسووة عمسوود الشممي  لهتجيهح الشيسة  

 والمأيولاو.

Mr. Yousef Al-Othman joined the Board of  Directors of Salhia Real 

Estate Company in 1992, he currently  chairs the Risk Management and 

Internal Audit, and the Nominations  and Remunerations Committees in 

the company.  

Mr. Yousef Al-Othman  holds a bachelor’s degree in business 

administration from Kuwait University that he attained in 1975.  

He holds several certificates ,scientific and professional courses in the 

field of administration from institutions inside and outside of Kuwait. 

He is currently the  chairman and CEO of Al Bustan Real Estate 

Company and  Al Mirror Holding Company, as well as the General 

Manager  of both Al Othman and Al Zamel General Trading & 

Contracting  Company and Essa Al Othman General Trading & 

Contracting Company. 

 Independent Marzouk Fajhan Al-Mutairi 6 مستقل  مرزوق فجحان المطيري  6

  س ع امضوو  السووم غ سح ول الم محا ةلد سجهر ةةاهح لووحية العوويل مة الشأيهاة 

ا ووغل حيلميً عضووؤاة لج ة ةةاهح المخي ح والت قمق ال ابه  ولج ة  و، 2001الشي  

 التحلم يو والم ية و  يل حية.

عهد   يلؤهاؤس الم يفوةة س  الؤلاايو المت  ح   حي ولالسوم غ سح ول الم محا  

 حيلمي ، واتؤلد1996( ة  عي  University of Central Floridaارسحا مة  

، يمي يي  عضوؤا ة   ال ؤاذ  -  هئمر سجهر ةةاهح لوحية رحوح لسفوتمميه  س عو 

وعضوؤا ة     2014و   2004سجهر ةةاهح ال وحية ارولد لسفوتمميه سي  م  عيس  

 .2013و  2004مأل و جيهح المؤال  سي  م  عيس   لحية سجهر ةةاهح

ة    ؤا  الم يةظ  بةحح سيلمة وافوتمميهاة يةمحح   السوم غ سح ول الم محا وا مل

 الافتمميهاة و ؤل  ةةاه  ي، يمي يي  سسيهميً ة    فمر    ول المحي  الشأيها.

Mr. Marzouk Al-Mutari joined Salhia Real Estate Company’s  Board of 

Directors in 2002, and he is currently a member of  the company ’s 

Nominations and Renumerations and the Risk Management  and 

Internal Audit Committees.  

Mr.  Marzouk Al- Mutari holds a  Bachelor of Accounting from the USA 

(University of Central Flordia) which he received in 1996.   

He is currently the Chairman  of the Board of Directors of Tharwa 

Investment Company since  2013,  Furthermore, he was a board member 

of the First  Investment Company in 2004 and 2014, & a board member  

of the Livestock Transport and Trading Company from 2004 to 2013 

Mr. Marzouk has extensive financial and investment experience in 

forming and managing investment portfolios. He has also contributed 

to the founding of the Markaz Real Estate Fund. 

 Independent Abdulrahman Abdulaziz Al-Babtain 7 مستقل  عبدالرحمن عبدالعزيز البابطين 7

عة الححم  الةي  م  ةلد سجهر ةةاهح لوحية العويل مة الشأيهاة ة    غامضو  السوم 

، يموي ا ووووغول حويلمويً عضووووؤاوة لج وة ةةاهح المخوي ح والتو قمق الو ابه   2010الشوي   

  يل حية.

السوووم غ عة الححم  الةي  م  حي ووول عهد   يلؤهاؤس ةةاهح ارعميا س  جيسشة  

، واشمول حويلموي مويئو  هئمر سجهر الإةاهح ل ووووحيوة 1990ال ؤاوذ ة  الشوي   

عة الش ا  فشؤة الةي  م ، وهؤ عضؤ سجهر ةةاهح لحية سحا  يو الافتمميهاة،  

وق   ؤل  س  قةل س عوو  سسوويع  س اح س فووسووة الخهما لسفووتمميه سي  م  عيس  

، وفي أي يي  عضؤ سجهر الإةاهح ة  لحية الاستمي او الخهمجمة  1998و   1993

 ولحية العفيح للألةي .

Mr. Abdulrahman Al-Babtain joined the Board of Directors of Salhia 

Real Estate  Company in 2010, and he is currently a member of the Risk 

Management, and Internal Audit Committees of the company. Mr. 

Abdulrahman  Al-Babtain received his bachelor’s in business 

administration from Kuwait University in 1990.  

He is the Deputy Chairman of  Abdulaziz Saud Al Babtain Company 

and a member of the  Board of Directors of Murabhat Investment 

Company. Earlier, he held  the position of assistant manager at Gulf 

Investment Corporation between  1993  to 1998, and before that, he was 

a member  of the Board of Directors of Gulf Franchising Company and  

Safat Dairy Company. 



 

 Non-Executive Saud Ahmad Al Zabin 8 غير تنفيذي سعود أحمد الزبن 8

فووشؤة ال    ةلد سجهر ةةاهح لووحية العوويل مة الشأيهاة ة  الشي     غامضوو  السووم 

عهد   يلؤهاؤس الاقتعووية س  الؤلاايو المت  ح ارسحا مة    حي وولوهؤ ،  2013

 Old Dominion University  وق   أه  ع ح س ي و  أر يء عمهه ة  لوحية ،)

 .2013و  2005 ا  لس عيلاو سي  م  عيس  

( س وع Overseas Links Companyةةاهح لووووحيوة    وهؤ حويلموي هئمر سجهر

( سعووو ت ستخعووود وهائ  ة   DDR Performance، ولوووحية  2013الشي  

سجيا ق ت زميه السميهاو للأةاء الشيل ، يمي ا غل عضؤاة سجهر ةةاهح لحيتم   

  ة  سعح.

Mr. Saud Al-Zabin joined  the Board of Directors of Salhia Real Estate 

Company in  2013,  He holds a Bachelor of Economics degree from the 

USA (Old Dominion University).  

He held several positions  during his tenure at Zain Telecommunication 

Company from 2005 to   2013  . Currently, he is the Chairman of the 

Board of  Directors of Overseas Links Company since 2013. He was 

also on the Board of Directors of two companies in Egypt. 

 Non-Executive Khalid Ghazi Alnafisi 9 غير تنفيذي خالد غازي النفيسي 9

الشيئهة    ا ووغل السووم  بيل  زي ا ال فمسوو  حيلميً س عوو  الحئمر الت فمعا ل ووحية

 .المحواو، وه  لحية لإةاهح  المت  ح

سجيلاو ارعميا المختهفة  مي ة  ذل    مت  بةحح السووم  بيل  ال فمسوو  الشمهمة عةح 

 .الشأيهاو والافتمميه والتسؤاق ة  الش ا  س  الم فسيو الةيه ح ة  ال ؤاذ

أ  السوم  بيل  ال فمسو  حعول عهد ةهجة الميجسوتمح ة  ةةاهح ارعميا    ا ويه ةلد

 .2011س  يهمة ل    للأعميا ة  عي  

Mr. Khalid Ghazi Al-Nafisi currently holds the position of the Chief 

Executive Officer at the United Family Company, a wealth 

management firm.   

Mr. Khalid Ghazi Al-Nafisi work experience spans across different 

business domains including Real Estate, Investment and Marketing at 

various prominent institutions within Kuwait. 

It is worth mentioning that Mr. Khalid Ghazi Al-Nafisi has successfully 

obtained his Master of Business Administration from London Business 

School in 2011.  

 Independent Riyad Hassan Al-Moussa 10 مستقل  رياض حسن عبد الله الموسى 10

س  الؤلاايو    1980 خحج السووم غ هايا المؤفوود س  يهمة ال   فووة الم ممة فوو ة  

المت و ح ارسحا موة، وهؤ هجول أعمويا امويهس الشو او  س  ارم وووو وة التجويهاوة، وقو   

  ؤلد ع ة س  الم ي   الأميةاة ة  ع ة س  ال حييو.

  1981للأقم وة س   السوم غ هايا المؤفود هؤ لوحا  وس اح عي  لوحية المؤفود 

، ويوي  عضووووؤ ة  سجهر ةةاهح لووووحيوة سحي  المشهؤسويو  2012وحتد الشوي   

، يعل  يي  عضوؤ ة  سجهر  2012وحتد عي    2004لخ سيو ال مةمؤ ح س  عي  

، يعل  لغل  2018ةلد عي     2006ةةاهح لحية سجمؤعة السحاج الأي ضة س  عي   

وحتد عوي   2015   عضووووؤاوة سجهر ةةاهح لووووحيوة الاستموي او الخهمجموة س  عوي

  عفته عضؤ سستأل. 2017

Mr. Riyad Al-Mousa graduated from the Faculty of Civil Engineering 

in 1980 from the United States of America, and is an entrepreneur 

practicing many commercial activities, and has held a number of 

leadership positions in a number of companies. 

Mr. Riyadh Al-Mousa is a Partner and General Manager of Almousa 

Textiles Company from 1981 to 2012, and was a member of the Board 

of Directors of Information Center Company for Computer Services 

from 2004 to 2012, as well as a member of the Board of Directors of 

Al-Sarraj Group Holding Company from 2006 to 2018, as well as a 

member of the Board of Directors of Gulf Privileges Company from 

2015 to 2017 as an independent member. 

 Independent Dr. Naser Salah Naser Boresli 11 مستقل  بورسليناصر صلاح ناصر  د.  11

مي ووح  ؤهفووه  حيلميً س عوو  سسووت وويه ال ؤيمة ة  وح ح    م    ال يتؤها ووغل  

 .الت سم  ة  الهج ة الشهمي لهحقي ة ال حعمة

حي ووول عهد ةيتؤهاي ة  التمؤال الإفوووسس   يلإضووويةة ةلد سيجسوووتمح ة  ةةاهح  

 الاستميا وس ية ة زسل ارسؤاا.ارعميا وع ح ل يةاو س  مة ة  

ح ة  حؤيمة  لوغل ع ح س ي   افت يهاة وةةاهاة ة  س فسيو سيلمة واتمم   خةح

 ال حييو والم فسيو.

Dr. Naser Boresli currently holds the position of the Advisor 

Governance in the Insurance Regulatory Unit at the Supreme 

Committee for Sharia Supervision.  

He holds a PhD  in Islamic Finance and  Governance, an MBA, and 

multiple professional certifications in compliance and anti-money 

laundering.  

He has held various advisory and managerial positions in prominent 

financial institutions,  specializing in corporate governance and 

investments.  

 Independent Dr. Omar Alhussainan 12 مستقل  الحسينان د. عمر ناصر 12

ا   ه ال يتؤه عمح ال سوم ي  س  بهفمة أييةاممة حمث  ؤلد س عو  أفوتيذ سسويع  

 .لسقتعية والميلمة ة  الجيسشة ارفتحالمة ة  ال ؤاذ

عهد ةهجة ال يتؤهاي س  جيسشة ج ؤب أفوتحالمي ة  عي  عمح    حعول ال يتؤهوق  

بةح ه الت هاسومة عةح الش ا   و مت    . تخعود الاقتعوية الت ةمأ  والميلمة  2017

 .س  الم فسيو ارييةاممة الةيه ح ة  ال ؤاذ

Dr. Omar Al-Hussainan comes from an academic background as he 

assumed the role of the Assistant Professor of Economics and Finance 

at the Australian University in Kuwait, as his last academic position.  

He successfully obtained his PHD from the University of South 

Australia in 2017 majoring in Applied Economics and Finance.  His 

teaching experience spans across several prominent academic 

institutions within Kuwait. 
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